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Przebieg XXXIX  sesji Rady Miasta Luboń, 
25 listopada 2021r. o godz. 16.00 

w trybie zdalnym 
 
Porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

2. Wolne głosy i wnioski mieszkańców. 

3. Informacja na temat spółek Miasta Luboń: 

Sprawozdanie z działalności Losir Sp. z o.o. za rok 2020. 

Sprawozdanie z działalności Kom-Lub Sp. z o.o. za rok 2020. 

Sprawozdanie z działalności Przedsiębiorstwa Transportowego Translub Sp. z o.o. za 
rok 2020. 

4. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia na zawarcie przez Burmistrz Miasta 
Luboń  
w trybie bezprzetargowym umowy najmu na okres do dwóch lat.  

5. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustalenia regulaminu korzystania ze skateparku 
zlokalizowanego w Luboniu w Parku Papieskim.  

6. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie Programu Ochrony Środowiska dla miasta Luboń 
na lata 2021-2030. 

7. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego "Górny Lasek w rejonie ul. Sobieskiego 65".  

8. Rozpatrzenie projektu uchwały  zmieniającej uchwałę nr XIII/95/2019 Rady Miasta Luboń z 
dnia 26 września 2019r. w sprawie: uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego „Za autostradą”.  

9. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniająca uchwałę w sprawie metody ustalenia opłaty za 
gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz ustalenia wysokości tej opłaty i stawki opłaty 
za pojemnik.  

10. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia 
międzygminnego w przedmiocie powierzenia Miastu Poznań przez Miasto Luboń zadania 
publicznego polegającego na zagospodarowaniu niesegregowanych (zmieszanych) 
odpadów komunalnych pochodzących z terenu Lubonia, którego wykonanie nastąpi w 
Instalacji Termicznego Przekształcania Odpadów Komunalnych w Poznaniu.  

11. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchwalenia Programu Współpracy Miasta Luboń 
z organizacjami pozarządowymi i innymi podmiotami na rok 2022.  

12. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej na 
2022 rok.  

13. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy Lawendowa w Luboniu.  

14. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie powołania Młodzieżowej 
Rady Miasta Luboń i nadania jej statutu.  

15. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie od 
Krajowego Ośrodka Wsparcia Rolnictwa przez Miasto Luboń nieruchomości gruntowej 
stanowiącej działki nr 6/6, 3/7 i 4/6, położone w Luboniu, przy ul. Buczka.  

16. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie określenia zasad udzielania dotacji na prace 
konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru 
zabytków lub znajdujących się w gminnej ewidencji zabytków, położonych w mieście Luboń.  
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17. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie  zmiany uchwały budżetowej Miasta Luboń na 
2021 rok.  

18. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta 
Luboń na lata 2021-2036.  

19. Analiza oświadczeń majątkowych radnych za rok 2020.  

20. Informacja Przewodniczącej Rady Miasta Luboń o działaniach podejmowanych w okresie 
międzysesyjnym.  

21. Sprawozdanie Burmistrz Miasta Luboń o działaniach podejmowanych w okresie 
międzysesyjnym oraz wykonania uchwał.  

22. Wolne głosy i wnioski.  

23. Przyjęcie protokołu sesji nr XXXVIII/2021.  

24. Zakończenie obrad. 

 

/zał. nr 1/ –Porządek obrad. 

 

 

  



3 

 

Przebieg obrad 

Przewodnicząca Rady Miasta, Teresa Zygmanowska otworzyła XXXIX sesję Rady Miasta Luboń 
zwołaną na dzień 25  listopada   2021r. na godz. 16.00, w trybie hybrydowym.  

W sesji uczestniczyli również burmistrz Małgorzata Machalska, wiceburmistrz  Dorota Franek, 
wiceburmistrz Michał Popławski, Skarbnik Miasta Mirosław Stromczyński, Sekretarz Miasta Janusz 
Piasecki, mecenas Przemysław Czaczyk, informatycy Marcin Godzich i Maciej Giertuga oraz 
pracownik biura rady Dominika Kędziora,  która protokołowała przebieg obrad. Obecni byli także 
pracownicy  Urzędu Miasta  oraz  pan Rafał  Marek, pełniący nadzór właścicielski nad spółkami 
naszego miasta. W sesji uczestniczyli: prezes spółki  LOSiR,  pan Michał Kosiński, prezes spółki 
TRANSLUB,  pan Zbigniew Bernat, dyrektor spółki KOM-LUB, pan Igor Szymkowiak. Wszystkich 
Przewodnicząca Rady przywitała.  

Na sali sesyjnej przebywało 5 osób, które wykonywały czynności służbowe. Pozostałe osoby brały 
udział w sesji za pomocą łączy internetowych, przebywając w domu lub oddzielnych 
pomieszczeniach urzędu miasta. 

W celu stwierdzenia kworum poprosiła radnych o osobiste potwierdzenia obecności. 

1 Anna Bernaciak obecna  

2 Łukasz Budzyński obecny 

3 Katarzyna Ekwińska obecna 

4 Hieronim Gawelski obecny 

5 Piotr Izydorski obecny 

6 Iwona Kaczmarek obecna 

7 Magdalena Kleczewska obecna 

8 Paweł Krzyżostaniak obecny 

9 Beata Łakomy obecna 

10 Monika Nawrot obecna 

11 Małgorzata Nyćkowiak obecna 

12 Andrzej Okupniak obecny 

13 Marek Samulczyk obecny 

14 Michał Szwacki obecny 

15 Bogdan Tarasiewicz obecny 

16 Karolina Wilczyńska- Kąkol obecna 

17 Artur Wiśniewski obecny 

18 Paweł Wolniewicz obecny 

19 Magdalena Wożniak obecna 

20 Elżbieta Zapłata-Szwedziak obecna 

21 Teresa Zygmanowska obecna 

 
Obecnych 21 radnych (wszyscy obecni). Przewodnicząca Rady stwierdziła kworum i uznała 
obrady za prawomocne. 
 
/zał. nr 2/ – Lista obecności. 

 
 
Zgodnie z zawiadomieniem o zwołanej sesji, radni do 24 listopada 2021r. godz.13, mogli 
zgłaszać uwagi i wnioski do porządku obrad. Żaden wniosek i uwaga nie została zgłoszona 
zatem Przewodnicząca Rady, Teresa Zygmanowska przeszła do punktu 2. 
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Ad. 2. Wolne głosy i wnioski mieszkańców.  
W zawiadomieniu o sesji również została umieszczona informacja do mieszkańców, 
którzy w tym punkcie mogą zabrać głos telefonicznie dzwoniąc pod podany  
w zawiadomieniu  (nr telefonu 699-714-666). 
 
Odnotowano jedno połączenie.  
 
Zadzwonił pan Damian Skobiej, mieszkaniec Lubonia. 
Po przedstawieniu i przywitaniu powiedział że miał ostatnio przyjemność uczestniczyć 
w posiedzeniu Komisji Rady, na której dyskutowano na temat działalności spółek miejskich. Dwie 
Spółki, tj. Translub i Kom-Lub działają w opinii mieszkańca bardzo dobrze.  Te Spółki mają 
kompetentne władze i wiedzą co robią. Niestety o trzeciej Spółce, tj. Losir już tego powiedzieć nie 
można. Burmistrz twierdzi, ż spółki miejskie nie muszą przynosić dochodu i muszą być dotowane. 
Mieszkaniec i pewnie większość mieszkańców się z tym zgadza, patrząc na sprawę ogólnie, bez 
zagłębiania. Wdrażając się w temat szczegółowo okazuje się, że  Spółka Losir jakimś cudem nie 
płaci podatków do miasta, oraz otrzymała bezpłatne użytkowanie na obiekty miejskie. Ponadto 
otrzymała potężną pomoc finansową od Miasta i Państwa i nadal generuje straty. Pani Burmistrz 
posiada uprawnienia w dzieleniu nagród dla prezesów firm. Pomimo straty, prezes Spółki Losir 
otrzymał nagrodę roczną, bo taki jest kontrakt. Czy tego rodzaju kontrakty nie powinny być 
weryfikowane, a Pani Burmistrz nie powinna bardziej zadbać o miejskie pieniądze?.  Po drugie ile 
prezes zarobił zgodnie z oświadczeniem przy potężnej stracie Spółki?. W zeszłym roku dokładnie 
149.700,00 zł., czyli prawie połowę wsparcia, za którym właśnie na tej sesji będą radni głosować. 
Po trzecie Spółka miejska pod nadzorem właścicielskim Pani Burmistrz zatrudnia na etacie panią 
dyrektor finansową (w dwudziestocztero osobowej firmie), przy pełnej obsłudze księgowej. Jaki 
jest koszt obsługi administracyjnej zapytał mieszkaniec, ponieważ nie uzyskał tej odpowiedzi na 
Komisji?. Po czwarte, czy utrzymywanie zakładu budżetowego w ramach Urzędu Miasta nie 
byłoby bardziej przejrzyste, mniej kosztowne?. Mieszkaniec rozumiał, że Miasto nie może w 
ramach swoich kompetencji realizować wszystkich działalności, na przykład gastronomii, ale od 
czego są uczciwe przetargi?. Przewodniczącym Rady Nadzorczej Spółki Losir jest pan Rafał 
Marek, a kto pełni nadzór właścicielski?. Czy to przypadkiem nie ta sama osoba?.  Jak można 
kontrolować samego siebie? To się w głowie nie mieści. Mieszkańca zastanawiała jeszcze jedna 
sprawa. Dlaczego w naszym mieście tworzy się wniosek do uchwał Rady Miasta w taki sposób, że 
łączy interesy wszystkich trzech spółek w jedno, by radni nie mieli wyjścia i nie mogli rozpatrywać 
wniosku oddzielnie, dzieląc pieniądze miejskie na tych, którzy wiedzą, co z nimi zrobić?.  Ostatnie 
pytanie mieszkańca dotyczyło podatków. Podniesione zostały podatki i mieszkańcy muszą sobie z 
tym poradzić. Jak twierdzi Pani Burmistrz, przewidywany zysk z podwyżek podatków szacuje się 
na ok. 600.000,00 zł. Tymi środkami zapłacić można np. rachunki za prąd w placówkach miejskich. 
350.000,00 zł przeznacza się na podniesienie standardu życia administracji Spółki Losir, jednej z 
wielu transzy, przy czym przy okazji podnosimy opłaty za wywożenie odpadów. Niestety 
mieszkańcy też będą musieli sobie z tym poradzić. To może poradzą sobie również bez Pani 
Burmistrz i radnych Forum Obywatelskiego?. Wszystkie uchwały i wnioski Pani Burmistrz  głosami 
Forum Lubońskiego są przyjmowane bezkrytyczne, co jest smutne. Gdzie w tym wszystkim 
mieszkańcy?. 
 
Burmistrz Miasta, Małgorzata Machalska zapytała, czy Mieszkaniec mógłby sprecyzować 
konkretne pytania i czy oczekuje w tym momencie odpowiedzi?. 
 
Mieszkaniec, pan Damian Skobiej stwierdził, że zadał dużo pytań na które należałoby udzielić 
odpowiedzi nie tylko Jemu, ale całemu miastu.  Zaproponował, żeby opublikować te pytania w 
Internecie i w tym samym miejscu odpowiedzi Pani Burmistrz. 
 
Pani Burmistrz, Małgorzata Machalska poprosiła zatem o skierowanie pytań drogą elektroniczną, 
na które udzieli odpowiedzi. Skieruje je oficjalnie przez media. 
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Radny Łukasz Budzyński wyraził opinię, że próbował notować wypowiedź Mieszkańca, 
ponieważ odniósł wrażenie, że były to też pytania do radnych. Jednak podobnie jak Pani Burmistrz 
wolałby, żeby pytania zadane przez Pana Skobieja zostały zredagowane na piśmie, punkt po 
punkcie, żeby można było się rzeczowo do wszystkiego odnieść. Będzie łatwiej. 
 
Więcej głosów mieszkańców nie było. 
 
 
 
Ad.3.  Informacja na temat spółek Miasta Luboń 

a) /zał. nr 3/ - Sprawozdanie z działalności LOSiR Sp. z o.o. za rok 2020. 

b) /zał. nr 4/ - Sprawozdanie z działalności Kom-Lub Sp. z o.o. za rok 2020 

c) /zał. nr 5/ - Sprawozdanie z działalności Przedsiębiorstwa Transportowego Translub Sp. z 
o.o. za rok 2020 

 
 
Dyskusję otworzyła Przewodnicząca Rady Miasta Luboń, Teresa Zygmanowska. 
Sprawozdania szczegółowo zostały omówione na wspólnym posiedzeniu trzech Komisji Rady, 
Budżetu i Finansów, Organizacyjno-Prawnej, Sfery Społecznej. W związku z powyższym 
Przewodnicząca Rady nie przewidywała powtarzania prezentacji. Zaproponowała przejść od razu 
do zadawania przez radnych pytań, jeżeli którekolwiek jeszcze się nasunęły.  
 
Pytania do Prezesa Spółki Losir.: 
 
Radna Iwona Kaczmarek chciała dopowiedzieć, ponieważ dzień wcześniej, na Komisji Budżetu i 
Finansów nie mogła odnieść się do odpowiedzi na Jej pytanie, ponieważ za późno tę odpowiedź 
otrzymała. Dlatego zabrała głos. Powróciła do sprawy zarządzania firmą.  
/Pytanie radnej, na które otrzymała odpowiedź: „Analizując informację dodatkową w KRS za 2020 i 
2019 rok, proszę o szczegółowe zestawienie poszczególnych pozycji przychodów operacyjnych i 
kosztów operacyjnych za wskazane wyżej lata.”./ 
Widać z odpowiedzi, w wyniku rachunków i strat, że w roku 2019 Spółka osiągnęła zysk w kwocie 
85.000,00 zł. Kiedy radna poprosiła o udostępnienie  kosztów przychodów operacyjnych, to wynika 
z nich, że prawie 160.000,00 zł Spółka otrzymała zwrotu, w postaci umorzenia należności z tytułu 
najmu. W związku z tym ten zysk już by tak nie wyglądał, gdyby nie to umorzenie. Druga sprawa, 
że cały czas zasłaniamy istniejącą sytuację pandemią. Oczywiście, że była i mocno dotknęła 
Spółkę Losir, najbardziej z wszystkich trzech spółek miejskich, na pewno. Natomiast Miasto cały 
czas pomaga i dofinansowuje Spółkę Losir. W sumie dokapitalizowanie Spółki wyniosło w roku 
2021 sześćset tysięcy złotych (600.000,00 zł). 
 
Prezes Spółki Losir, pan Michał Kosiński, wobec wywodu pani radnej Kaczmarek, która 
wyraźnie zdaniem Prezesa próbowała udowodnić, że mataczy i kłamie, powiedział jedną rzecz. 
Wszystkie sprawozdania finansowe, łącznie z informacjami dodatkowymi, są bardzo ściśle i 
bardzo dobrze prowadzone. Przerabiane i oceniane również przez biegłego rewidenta. 
Jest to odpowiedź ostateczna. Jeżeli wersja radnej jest taka, to trudno. Zarzut, że Spółka kogoś 
oszukała na zysku jest bezpodstawny.  W Spółce wszyscy ciężko pracują, nie oszukują. 
 
 
Pani Burmistrz, Małgorzata Machalska zwróciła się do Prezesa z prośbą, żeby nie używał słów, 
które nie zostały powiedziane. Nikt nie mówił o mataczeniu i kłamstwie. 
 
Prezes Spółki Losir, pan Michał Kosiński przeprosił, ale zwrócił uwagę, że  cztery lata pracy po 
totalnym bałaganie, który zastał powoduje, że trudno Mu zrozumieć niektóre działania radnych.  
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Podawana jest pełna prawda. Sprawozdania finansowe budzą w radnych wątpliwości, mimo że 
Losir „stanął na nogi”. 
 
Radna Iwona Kaczmarek stwierdziła, że nie pytałaby o to, gdyby informacje dodatkowe 
do bilansu, który jest dostępny, można było w nim znaleźć pozostałe przychody operacyjne. 
Chciała o nie dopytać, bo nie wiedziała, co się na nie składa. Dostała odpowiedź i na jej podstawie 
posługuje się liczbami i niczego nie sugeruje. Podziękowała Pani Burmistrz, że to zauważyła i 
zwróciła Prezesowi uwagę. 
 
Więcej pytań do Prezesa Spółki Losir nie było. 
 
Pytania do Dyrektora Firmy KOM-LUB.: 
 
Nie było. 
 
Pytania do Prezesa Firmy TRANSLUB.: 
 
Radny Piotr Izydorski zapytał Prezesa, co się kryje pod hasłem personel obsługi?. 
 
Prezes Przedsiębiorstwa Transportowego Translub, pan Zbigniew Bernat odpowiedział 
radnemu, że są to panie sprzątające autobusy, pracownicy administracji, pięć opiekunek 
czuwających na bezpiecznym przewozem dzieci niepełnosprawnych, pracownik magazynu. 
 
Więcej pytań nie było. 
 

Ad. 4.  Projekt uchwały w wyrażenia zgody na zawarcie przez Burmistrza Miasta Luboń w 
trybie bezprzetargowym umowy dzierżawy na okres do dwóch lat przedstawił Zastępca 
Burmistrza, Michał Popławski.: 

Miasto Luboń jest właścicielem nieruchomości na której posadowiony jest budynek, w którym 
mieści się pomieszczenie użytkowe o powierzchni 17,05 mkw. Podmiot dotychczas prowadzący 
biuro rachunkowe w tym budynku złożył wniosek o wynajęcie tego lokalu. 

 

Projekt uchwały opiniowały trzy (3) Komisje Rady: Komunalna, Budżetu i Finansów, 
Organizacyjno-Prawna. Wszystkie wydały opinie pozytywne. 

 

Dyskusji nie było. 

 

W związku z powyższym Przewodnicząca Rady, Teresa Zygmanowska zarządziła 
głosowanie nad przyjęciem uchwały. 
 

1 Anna Bernaciak za 

2 Łukasz Budzyński za 

3 Katarzyna Ekwińska za 

4 Hieronim Gawelski za 

5 Piotr Izydorski za 

6 Iwona Kaczmarek za 

7 Magdalena Kleczewska za 
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8 Paweł Krzyżostaniak za 

9 Beata Łakomy za 

10 Monika Nawrot  za 

11 Małgorzata Nyćkowiak za 

12 Andrzej Okupniak za 

13 Marek Samulczyk za 

14 Michał Szwacki za 

15 Bogdan Tarasiewicz za 

16 Karolina Wilczyńska- Kąkol za 

17 Artur Wiśniewski za 

18 Paweł Wolniewicz za 

19 Magdalena Woźniak za 

20 Elżbieta Zapłata-Szwedziak za 

21 Teresa Zygmanowska za 

 
Głosowało 21 radnych  
Za przyjęciem uchwały głosowało 21 radnych,   przeciw 0 radnych,   wstrzymało się od głosu 0 
radnych. Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 

/zał nr 6/ – UCHWAŁA NR XXXIX/294/2021 RADY MIASTA LUBOŃ z dnia 25 listopada 2021 r.  
w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie przez Burmistrza Miasta Luboń w trybie 
bezprzetargowym umowy najmu na okres do dwóch lat. 
 
/zał nr 7/ – Głosowanie nad przyjęciem uchwały. 
 
 
 
Ad.5. Projekt uchwały w sprawie ustalenia regulaminu korzystania ze skateparku 
zlokalizowanego w Luboniu w Parku Papieskim przedstawiła Zastępca Burmistrza, Dorota 
Franek.: 
 
W myśl ustawy o samorządzie gminnym, zasady i tryb korzystania z gminnych obiektów i 
urządzeń użyteczności publicznej określają akty prawa miejscowego. Celem zapewnienia 
należytego korzystania i zapewnienia bezpieczeństwa korzystających ze skateparku zaistniała 
konieczność nadania regulaminu.  
Uwzględniając powyższe, podjęcie uchwały jest zasadne.   

 

Projekt uchwały opiniowały dwie (2) Komisje Rady: Organizacyjno-Prawna, Sfery Społecznej. Obie 
wydały opinie pozytywne. 

 

Dyskusji nie było. 

 

W związku z powyższym Przewodnicząca Rady, Teresa Zygmanowska zarządziła 
głosowanie nad przyjęciem uchwały. 
 

1 Anna Bernaciak za 
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2 Łukasz Budzyński za 

3 Katarzyna Ekwińska za 

4 Hieronim Gawelski za 

5 Piotr Izydorski za 

6 Iwona Kaczmarek za 

7 Magdalena Kleczewska za 

8 Paweł Krzyżostaniak za 

9 Beata Łakomy za 

10 Monika Nawrot  za 

11 Małgorzata Nyćkowiak za 

12 Andrzej Okupniak za 

13 Marek Samulczyk za 

14 Michał Szwacki za 

15 Bogdan Tarasiewicz za 

16 Karolina Wilczyńska- Kąkol za 

17 Artur Wiśniewski za 

18 Paweł Wolniewicz za 

19 Magdalena Woźniak za 

20 Elżbieta Zapłata-Szwedziak za 

21 Teresa Zygmanowska za 

 
Głosowało 21 radnych  
Za przyjęciem uchwały głosowało 21 radnych,   przeciw 0 radnych,   wstrzymało się od głosu 0 
radnych. Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 

/zał nr 8/ – UCHWAŁA NR XXXIX/295/2021 RADY MIASTA LUBOŃ  
z dnia 25 listopada 2021 r. w sprawie ustalenia regulaminu korzystania ze skateparku 
zlokalizowanego w Luboniu w Parku Papieskim. 
 
/zał nr 9/ – Głosowanie nad przyjęciem uchwały. 
 
       
 

Ad. 6.  Projekt uchwały w sprawie  Programu Ochrony Środowiska dla miasta Luboń na lata 
2021-2030 przedstawiły Burmistrz Miasta, Małgorzata Machalska oraz kierownik Wydziału 
Planowania, Rozwoju i Ochrony Środowiska, pani Anna Wieczorek.: 

Program ochrony środowiska jest narzędziem realizacji polityki ochrony środowiska, określa cele, 
kierunki interwencji i zadania w poszczególnych obszarach interwencji obejmujących ochronę 
klimatu i jakość powietrza, zagrożenia hałasem, pola elektromagnetyczne, gospodarowanie 
wodami i gospodarkę wodno-ściekową, zasoby geologiczne i ochronę gleb, gospodarowanie 
odpadami i zapobieganie powstawaniu odpadów, ochronę i zachowanie zasobów przyrodniczych 
oraz zagrożenie poważnymi awariami. 
Wobec upływu okresu obowiązywania dotychczasowego Programu Ochrony Środowiska Miasta 
Luboń na lata 2013-2016 z perspektywą na lata 2017-2020 niezbędnym było podjęcie prac nad 
dokumentem obejmującym nową perspektywę planistyczną, zbieżną z Polityką ekologiczną 
państwa 2030. 
Program ochrony środowiska dla Miasta Luboń na lata 2021-2030 został sporządzony zgodnie z 
ustawą Prawo ochrony środowiska. Burmistrz Miasta Luboń uzyskał pozytywne uzgodnienia od 
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Regionalnego Dyrektora Ochrony Środowiska w Poznaniu oraz Wielkopolskiego Państwowego 
Wojewódzkiego Inspektora Sanitarnego w Poznaniu. 
W trakcie prac nad projektem Burmistrz Miasta Luboń zapewnił możliwość udziału społeczeństwa, 
poprzez obwieszczenie o możliwości zapoznania się z projektem dokumentu oraz możliwości 
złożenia uwag i wniosków. W wyznaczonym terminie, tj. od 15 października do dnia 8 listopada 
2021r. wpłynęły dwa pisma w formie wniosków i uwag, które uwzględniono w 7 z 12 punktów 
poprzez wprowadzenie do treści dokumentu korekt i uzupełnień zgodnie z zawartymi w nich 
sugestiami. 
W toku procedury Burmistrz Miasta Luboń zgodnie z art. 17 ust. 2 uzyskał pozytywną opinię 
Zarządu Powiatu Poznańskiego przedłożonego projektu Programu Ochrony Środowiska dla 
miasta Luboń na lata 2021-2030 na mocy 
uchwały nr 2595/2021 Zarządu Powiatu w Poznaniu z dnia 28 października 2021r., na mocy której 
wprowadzono ujednoliconą nomenklaturę oraz odniesienie do Programu Ochrony Środowiska dla 
Powiatu Poznańskiego na lata 2021-2025. 
W świetle powyższego podjęcie uchwały było uzasadnione.  

 

Projekt uchwały opiniowały dwie (2) Komisje Rady: Organizacyjno-Prawna, Ochrony Środowiska. 
Obie wydały opinie pozytywne. 

 

Dyskusja: 

Radna Magdalena Woźniak wskazała na bardzo wysoki poziom merytoryczny dokumentu. 

Dalej odniosła się do kwestii ochrony przed hałasem zawartej w Programie. Zapytała dlaczego 
Sąd Administracyjny uchylił opinię Generalnego Dyrektora Ochrony Środowiska dotyczącą 
obszarów ograniczonego użytkowania, ze względu na funkcjonowanie lotniska Krzesiny?. 

 

Burmistrz Miasta, Małgorzata Machalska odpowiedziała radnej, że 25 listopada 2021r. 
przekazana została radnym informacja dotycząca aktualnego stanu postępowania zmierzającego 
do ustanowienia strefy ograniczonego użytkowania dla lotniska Krzesiny. 
Regionalny Dyrektor Ochrony Środowiska w Poznaniu, w związku z funkcjonowaniem lotniska w 

Krzesinach, wydał dnia 29 grudnia 2014 roku decyzję nakładającą konieczność ciągłego 

monitoringu hałasu, generowanego przez samoloty F-16 oraz zobowiązał Skarb Państwa do 

sporządzenia i przedłożenia przeglądu ekologicznego dla lotniska; 

Decyzja ta 13 marca 2017 roku została w części uchylona przez Generalnego Dyrektora Ochrony 

Środowiska, który orzekł, aby przegląd ekologiczny przedłożony został Regionalnemu Dyrektorowi 

Ochrony Środowiska w Poznaniu do dnia 29 września 2017 roku; 

Wnioskiem z dnia 27 marca 2017 roku Wojskowy Zarząd Infrastruktury w Poznaniu wystąpił  

do Generalnego Dyrektora Ochrony środowiska o zmianę ww. decyzji;  

Równolegle Wojskowy Zarząd Infrastruktury w Poznaniu wniósł skargę do Wojewódzkiego Sądu 

Administracyjnego w Warszawie na decyzję Generalnego Dyrektora Ochrony Środowiska; 

Wojewódzki Sąd Administracyjny w Warszawie wyrokiem z dnia 29 listopada 2017 roku oddalił 

skargę Wojskowego Zarządu Infrastruktury w Poznaniu na decyzję Generalnego Dyrektora 

Ochrony Środowiska; 
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Wojskowy Zarząd Infrastruktury w Poznaniu w lutym 2018 roku wniósł skargę kasacyjną                               

do Naczelnego Sądu Administracyjnego. Wyrokiem z dnia 20 kwietnia 2021 roku Naczelny Sąd 

Administracyjny uchylił zaskarżony wyrok Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego                                   

w Warszawie i zaskarżoną decyzję Generalnego Dyrektora Ochrony Środowiska z dnia 13 marca 

2017 roku; 

Skutkiem uchylenia decyzji Regionalnego Dyrektora Ochrony Środowiska w Poznaniu jest brak 

przeglądu ekologicznego dla Lotniska Wojskowego Poznań – Krzesiny; 

Dopiero na podstawie tego opracowania, Sejmik Województwa Wielkopolskiego będzie mógł 

podjąć działania zmierzające do uchwalenia obszaru ograniczonego użytkowania wokół Lotniska 

Wojskowego Poznań – Krzesiny. 

 

W tym miejscu radny Marek Samulczyk zaapelował do Przewodniczącej Komisji Organizacyjno-

Prawnej i ewentualnie Komisji Ochrony Środowiska o wypracowanie apelu odnośnie uciążliwości 

lotniska w Krzesinach do odpowiednich służb, o przywrócenie stref ograniczonego użytkowania. 

Radny Marek Samulczyk zwrócił również uwagę na zapisy w dokumencie odnośnie uciążliwości 
związane z nadmiernym hałasem. Przypomniał o uciążliwości lotniska wojskowego w Krzesinach, 
zapytał Panią Burmistrz czy podjęła jakieś kroki po wyroku Naczelnego Sądu Administracyjnego, 
który uchylił decyzje Regionalnego Dyrektora Środowiska o wykonanie przeglądu ekologicznego 
dla Lotniska Wojskowego Poznań-Krzesiny. Radny wyraził opinię, aby Rada wspierała Burmistrza 
w działaniach które przyspieszyły by wyznaczenie nowych stref i zaproponował wypracowanie 
stanowiska,,apelu przez Radę Miasta w tej sprawie do odpowiednich władz państwowych. 
 

 

Radna Iwona Kaczmarek zapytała, dlaczego Program uchwalany jest na lata 2021-2030, skoro 

rok 2021 się kończy?. 

 

Burmistrz Miasta, Małgorzata Machalska odpowiedziała radnej, że realizacja Programu odbywa 

się w sposób ciągły. Jest to kwestia formalna. Wszystkie działania wskazane w Programie są w 

Mieście prowadzone i realizowane bez postojów. 

 

Na tym dyskusję zakończono. 

 

W związku z powyższym Przewodnicząca Rady, Teresa Zygmanowska zarządziła 
głosowanie nad przyjęciem uchwały. 
 

1 Anna Bernaciak za 

2 Łukasz Budzyński za 

3 Katarzyna Ekwińska za 

4 Hieronim Gawelski za 

5 Piotr Izydorski za 
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6 Iwona Kaczmarek za 

7 Magdalena Kleczewska za 

8 Paweł Krzyżostaniak za 

9 Beata Łakomy za 

10 Monika Nawrot  za 

11 Małgorzata Nyćkowiak za 

12 Andrzej Okupniak za 

13 Marek Samulczyk za 

14 Michał Szwacki za 

15 Bogdan Tarasiewicz za 

16 Karolina Wilczyńska- Kąkol za 

17 Artur Wiśniewski za 

18 Paweł Wolniewicz za 

19 Magdalena Woźniak za 

20 Elżbieta Zapłata-Szwedziak za 

21 Teresa Zygmanowska za 

 
Głosowało 21 radnych  
Za przyjęciem uchwały głosowało 21 radnych,   przeciw 0 radnych,   wstrzymało się od głosu 0 
radnych. Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 

/zał nr 10/ –  UCHWAŁA NR XXXIX/296/2021 RADY MIASTA LUBOŃ  z dnia 25 listopada 
2021r.  w sprawie Programu Ochrony Środowiska dla Miasta Luboń na lata 2021-2030. 
 
/zał nr 11/ – Głosowanie nad przyjęciem uchwały. 
 

 
 

Ad.7. Projekt uchwały w sprawie  miejscowego planu  zagospodarowania przestrzennego 
"Górny Lasek w rejonie ul. Sobieskiego 65" przedstawił Zastępca Burmistrza, Michał 
Popławski:     

Burmistrz Miasta Luboń przystąpił do sporządzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego „Górny Lasek w rejonie ul. Sobieskiego 65”, 

zwanego dalej planem, na podstawie uchwały nr XXX/235/2021 Rady Miasta Luboń  
z dnia 25 lutego 2021 r. W związku z przeniesieniem placówki oświatowej 

(przedszkola publicznego) do nowego budynku na tej samej nieruchomości zaistniała 

możliwość i potrzeba wprowadzenia innych funkcji w obiekcie, w którym dotąd 
działało przedszkole przy ul. Sobieskiego 65 w Luboniu. Tym samym dla zmiany 

sposobu użytkowania budynku niezbędne jest rozszerzenie zakresu przeznaczenia 
terenu w miejscowym planie zagospodarowania przestrzennego. Ustalono, że 

pomieszczenia w budynku po dawnym przedszkolu z uwagi na potrzeby lokalowe mają 
zostać zaadaptowane w części na placówkę wsparcia dziennego, a w części na filię 

Biblioteki Miejskiej i prowadzoną przez nią działalność kulturalną. Umożliwienie 
wprowadzenia takich zmian poprawi dostępność mieszkańców do usług społecznych. 

Powyższe wpisuje się także w ustalenia Studium uwarunkowań i kierunków 
zagospodarowania przestrzennego miasta Luboń dotyczące działań w zakresie rozwoju 

sfery usług, z uwagi na zapis „przekształcenia jakościowe istniejących obiektów 
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usługowych oraz poprawę ich wizerunku architektonicznego poprzez modernizację  

i remonty oraz zastosowanie różnorodnych ułatwień dla klientów". 
Ustalenia planu nie naruszają ustaleń zawartych w „Studium uwarunkowań  

i kierunków zagospodarowania przestrzennego Miasta Luboń” przyjętego uchwałą nr 
XXXII/234/2017 Rady Miasta Luboń z dnia 8 maja 2017 r.  

Plan obejmuje obszar o powierzchni 0,48 ha, położony w granicach Miasta o w pełni 
wykształconej strukturze funkcjonalno-przestrzennej i przeznaczony jest pod usługi 

publiczne. Obszar objęty planem tworzy harmonijną całość, uwzględnia  
w uporządkowanych relacjach wszelkie uwarunkowania i wymagania funkcjonalne, 

społeczno-gospodarcze, środowiskowe, kulturowe oraz kompozycyjno-estetyczne. 
Podjęcie uchwały jest w pełni uzasadnione. 

 
Projekt uchwały opiniowały dwie (2) Komisje Rady: Organizacyjno-Prawna, Komunalna. Obie 
wydały opinie pozytywne. 

 

 

Dyskusji nie było. 

 

W związku z powyższym Przewodnicząca Rady, Teresa Zygmanowska zarządziła 
głosowanie nad przyjęciem uchwały. 
 

1 Anna Bernaciak za 

2 Łukasz Budzyński za 

3 Katarzyna Ekwińska za 

4 Hieronim Gawelski za 

5 Piotr Izydorski za 

6 Iwona Kaczmarek za 

7 Magdalena Kleczewska za 

8 Paweł Krzyżostaniak za 

9 Beata Łakomy za 

10 Monika Nawrot  za 

11 Małgorzata Nyćkowiak za 

12 Andrzej Okupniak za 

13 Marek Samulczyk za 

14 Michał Szwacki za 

15 Bogdan Tarasiewicz za 

16 Karolina Wilczyńska- Kąkol za 

17 Artur Wiśniewski za 

18 Paweł Wolniewicz za 

19 Magdalena Woźniak za 

20 Elżbieta Zapłata-Szwedziak za 

21 Teresa Zygmanowska za 

 
Głosowało 21 radnych  
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Za przyjęciem uchwały głosowało 21 radnych,   przeciw 0 radnych,   wstrzymało się od głosu 0 
radnych. Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 

/zał nr 12/ –  UCHWAŁA NR XXXIX/297/2021 RADY MIASTA LUBOŃ  z dnia 25 listopada 2021 
r. w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego "Górny Lasek w rejonie 
ul. Sobieskiego 65" 
/zał nr 13/ – Głosowanie nad przyjęciem uchwały. 
 

 
 

 Ad. 8.  Projekt uchwały zmieniającej uchwałę nr XIII/95/2019 Rady Miasta Luboń z dnia 26 
września 2019r. w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego „Za  autostradą” przedstawił Zastępca Burmistrza, Michał Popławski.: 

 Na podstawie uchwały nr XXX/237/2021 r. Rady Miasta Luboń z dnia 25 lutego 
2021r. przystąpiono do sporządzenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego "Za autostradą", zwanego dalej planem. Celem zmiany miejscowego 
planu zagospodarowania przestrzennego „Za autostradą” przyjętego uchwałą Rady 

Miasta Luboń nr XIII/95/2019 z dnia 26 września 2019r. było wprowadzenie ustaleń 
dotyczących minimalnych powierzchni nowo wydzielanych działek na terenach 

zabudowy mieszkaniowej oznaczonych symbolem MN oraz ustaleń dotyczących zasad 

zagospodarowania nieruchomości na obszarze całego planu w odniesieniu do 
powierzchni nieruchomości, a także ochrony akustycznej terenów MN. Powyższe 

spowodowane było stwierdzeniem nieważności części ww. uchwały w sprawie 
uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego "Za autostradą" na 

podstawie wyroku Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w Poznaniu IV SA/Po 
323/20 z dnia 9 września 2020r. Ponadto zaplanowano doprecyzowanie zasad 

zagospodarowania pasa drogowego ul. Żabikowskiej w celu perspektywicznego 
umożliwienia rozwoju systemu transportu publicznego. Przyjęte w planie rozwiązania 

nie naruszają ustaleń Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 
przestrzennego Miasta Luboń przyjętego uchwałą nr XXXII/234/2017 Rady Miasta 

Luboń z dnia 8 maja 2017 r. Procedura formalno-prawna sporządzania planu została 
przeprowadzona w trybie art. 17 ustawy z dnia 27 marca 2003 r. o planowaniu i 

zagospodarowaniu przestrzennym. Z uwagi na niewielki zakres wprowadzanych 
zmian, nie przewiduje się znaczącego oddziaływania na środowisko. W związku z tym 

uzgodniono odstąpienie od przeprowadzenia strategicznej oceny oddziaływania na 

środowisko dla projektu zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 
„Za autostradą”. Zmiany wprowadzane ustaleniami niniejszego planu nie powodują 

zmiany przeznaczenia terenu, służą natomiast uporządkowaniu i doprecyzowaniu 
treści obowiązującego aktu prawnego. Korekta tekstu, realizowana jest w celu 

utrzymania polityki przestrzennej Miasta, której podstawowym celem jest ład 
przestrzenny. Tym samym zmiany ograniczają się do wprowadzenia poprawnych 

zapisów co do wielkości działek na terenach zabudowy mieszkaniowej jednorodzinnej, 
uwzględnienia wielkości działek, które nie spełnią określonych parametrów poprzez ich 

wydzielenie zgodnie z liniami rozgraniczającymi, ustalenia ochrony akustycznej 
terenów zabudowy mieszkaniowej, przywrócenie ustaleń dla zagospodarowania 

ścieków bytowych i przemysłowych. Zmiany w zakresie zasad zagospodarowania pasa 
drogowego ul. Żabikowskiej mają na celu zachowanie ciągłości rozwiązań 

urbanistycznych i umożliwienie perspektywicznego rozwoju transportu publicznego na 
granicy z Poznaniem. Wszystkie wprowadzane korekty nie wymagały zmiany rysunku 

przedmiotowego planu. Podjęcie uchwały jest w pełni uzasadnione. 
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Projekt uchwały opiniowały trzy (3) Komisje Rady: Organizacyjno-Prawna, Komunalna, Ochrony 
Środowiska. Wszystkie wydały opinie pozytywne. 

 

Dyskusji nie było. 

 

W związku z powyższym Przewodnicząca Rady, Teresa Zygmanowska zarządziła 
głosowanie nad przyjęciem uchwały. 
 

1 Anna Bernaciak za 

2 Łukasz Budzyński za 

3 Katarzyna Ekwińska za 

4 Hieronim Gawelski za 

5 Piotr Izydorski za 

6 Iwona Kaczmarek za 

7 Magdalena Kleczewska za 

8 Paweł Krzyżostaniak za 

9 Beata Łakomy za 

10 Monika Nawrot  za 

11 Małgorzata Nyćkowiak za 

12 Andrzej Okupniak za 

13 Marek Samulczyk za 

14 Michał Szwacki za 

15 Bogdan Tarasiewicz za 

16 Karolina Wilczyńska- Kąkol za 

17 Artur Wiśniewski za 

18 Paweł Wolniewicz za 

19 Magdalena Woźniak za 

20 Elżbieta Zapłata-Szwedziak za 

21 Teresa Zygmanowska za 

 
Głosowało 21 radnych  
Za przyjęciem uchwały głosowało 21 radnych,   przeciw 0 radnych,   wstrzymało się od głosu 0 
radnych. Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 

/zał nr 14/ –   UCHWAŁA NR XXXIX/298/2021 RADY MIASTA LUBOŃ  
z dnia 25 listopada 2021 r.  zmieniająca uchwałę nr XIII/95/2019 Rady Miasta Luboń z dnia 26 
września 2019r. w sprawie: uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego „Za autostradą”. 
/zał nr 15/ – Głosowanie nad przyjęciem uchwały. 
 

 

Ad. 9.  Projektu uchwały w sprawie metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami 
komunalnymi oraz ustalenia wysokości tej opłaty i stawki opłaty za pojemnik przedstawili 
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Zastępca Burmistrza, Michał Popławski oraz kierownik Referatu Gospodarowania 
Odpadami, pani Kamila Mazurek.: 

Konieczność podniesienia opłaty za odbiór i zagospodarowanie odpadów komunalnych wynikała 
ze wzrostu ilości odpadów odbieranych od mieszkańców Miasta Luboń. W 2020 roku przeciętny 
mieszkaniec wyprodukował 500 kg odpadów. W 2021 roku szacuje się, że wartość ta wyniesie 574 
kg. Frakcją, która zanotowała największy wzrost były odpady wielkogabarytowe, natomiast 
najbardziej kosztotwórczy stanowi wzrost ilości niesegregowanych (zmieszanych) odpadów 
komunalnych, które są najczęściej odbieraną frakcją. Wzrost ilości odpadów ilustrowała tabela nr 1 
przedstawiona radnym. Całościowy koszt związany z gospodarowaniem odpadami na terenie 
Miasta został obrazowała tabela nr 2. Stawki opłat za pojemniki o innej pojemności ustalono 
proporcjonalnie do wysokości maksymalnych stawek określonych w ustawie. Metodykę zmiany 
stawki opłaty za zagospodarowanie odpadów na terenie Miasta Luboń obrazowała tabela nr 3 
przedstawiona radnym. Liczba osób objętych systemem odbioru odpadów wynosi 30 587 osób. 
Całkowity koszt związany z utrzymaniem systemu wynosi: 12.289.567,00 zł. Przy obecnie 
obowiązujących opłatach wzrost kosztów spowoduje deficyt w wysokości 1.937.867,00 zł. Taki 
stan rzeczy wywołał konieczność podniesienia opłaty w przeliczeniu na jednego mieszkańca o 
kwotę 58,80 zł na rok 2022, czyli 4,90 zł na miesiąc, co dodając do obecnie obowiązującej stawki, 
która wynosi 28 zł daje sumę 32,90 zł ≈ 33 zł.  
Mając na uwadze powyższe podjęcie uchwały było w pełni uzasadnione. 
 

             

Projekt uchwały opiniowały trzy (3) Komisje Rady: Organizacyjno-Prawna, Budżetu i Finansów, 
Ochrony Środowiska. Wszystkie wydały opinie pozytywne. 

 

Dyskusja: 

Radna Monika Nawrot zapytała o ilość ton śmieci zmieszanych, zakładanych do końca 2021 
roku?. 

 

Kierownik Referatu Gospodarowania Odpadami UM, pani Kamila Mazurek odpowiedziała, że 
do końca roku 2021 szacowane jest przyjęcie 7 tys. ton śmieci. 

 

Radna Monika Nawrot zapytała, jak egzekwowane jest segregowanie śmieci?. 

 

Zastępca Burmistrza, Michał Popławski odpowiedział radnej, że została zatrudniona osoba do 
sprawdzania i egzekwowania segregacji i to się sprawdza. 

 

Radna Monika Nawrot zapytała o 450 osób, które są objęte opłatą podwyższoną z tytułu 
niespełniania wymagań dot. selektywnej zbiórki odpadów. Jaka część stanowi wspólnota, jaka 
domy jednorodzinne?. 

 

Kierownik Referatu Gospodarowania Odpadami UM, pani Kamila Mazurek odpowiedziała, że 
całą ilość stanowią mieszkańcy wspólnot. 
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Radna Monika Nawrot zapytała, czy to było wiele wspólnot?. 

 

Kierownik Referatu Gospodarowania Odpadami UM, pani Kamila Mazurek odpowiedziała, że 
trzy (3) wspólnoty. 

 

Radna Monika Nawrot zapytała, czy to była jednorazowa kara?. 

 

 

Kierownik Referatu Gospodarowania Odpadami UM, pani Kamila Mazurek odpowiedziała, że 
to była jednorazowa kara, za jeden miesiąc. 

 

Radna Magdalena Woźniak podziękowała Pani Burmistrz za włączenie odpadów z terenu 
Lubonia do Instalacji Termicznego Przekształcania Odpadów. Jest to wyłączna zasługa Pani 
Burmistrz, dzięki której mieszkańcy Lubonia będą dużo mniej płacić za wywóz śmieci. 
Porozumienie z Miastem Poznań w sprawie zagospodarowania odpadów niesegregowanych 
(zmieszanych) w Instalacji Termicznego Przekształcania chciały podpisać również inne gminy, np. 
Tarnowo Podgórne, Rokietnica, Szamotuły, a udało się tylko Luboniowi, co jest ogromnym 
sukcesem Pani Burmistrz, Jej determinacji i pracy. 

 

Radny Marek Samulczyk wyraził opinie , że cieszy się że odpady zmieszane z terenu  
Lubonia trafią do Instalacji Termicznego Przekształcania Odpadów. Radny przypomniał, że już 
kilka lat temu mówił żeby Miasto przystąpiło do tej instalacji (spalarni) jednak wówczas odpowiedz 
była że jest to nieopłacalne. Radny przedstawił swoje wyliczenia odnoszące się do ilości 7000 ton 
odpadów zmieszanych odwożonych obecnie do bazy przeładunkowej w Rumianku za 507zł. od 
tony,i odwożonych od Nowego Roku do Instalacji Termicznego Przekształcania Odpadów w 
Poznaniu za cenę około 266zł za tonę. Radny stwierdził, że ta różnica wystarczy na pokrycie 
deficytu, który według wyliczeń urzędników brakuje w systemie, a jeżeli podwyżka to na pewno nie 
o 5zł. 
 
 
Na tym dyskusję zakończono. 

 

W związku z powyższym Przewodnicząca Rady, Teresa Zygmanowska zarządziła 
głosowanie nad przyjęciem uchwały. 
 

1 Anna Bernaciak za 

2 Łukasz Budzyński za 

3 Katarzyna Ekwińska za 

4 Hieronim Gawelski za 

5 Piotr Izydorski za 

6 
Iwona Kaczmarek wstrzymała się od 
głosu 

7 Magdalena Kleczewska za 
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8 Paweł Krzyżostaniak za 

9 Beata Łakomy wstrzymała się od głosu 

10 Monika Nawrot  wstrzymała się od głosu 

11 
Małgorzata Nyćkowiak wstrzymała się 
od głosu 

12 Andrzej Okupniak za 

13 
Marek Samulczyk wstrzymał się od 
głosu 

14 Michał Szwacki za 

15 
Bogdan Tarasiewicz wstrzymał się od 
głosu 

16 Karolina Wilczyńska- Kąkol za 

17 Artur Wiśniewski za 

18 Paweł Wolniewicz za 

19 Magdalena Woźniak za 

20 Elżbieta Zapłata-Szwedziak przeciw 

21 Teresa Zygmanowska za 

 
Głosowało 21 radnych  
Za przyjęciem uchwały głosowało 14 radnych,   przeciw 1 radna,   wstrzymało się od głosu 6 
radnych. Uchwała została podjęta. 
 
/zał nr 16/ –   UCHWAŁA NR XXXIX/299/2021 RADY MIASTA LUBOŃ z dnia 25 listopada 
2021r.  zmieniająca uchwałę w sprawie metody ustalenia opłaty za gospodarowanie 
odpadami komunalnymi oraz ustalenia wysokości tej opłaty i stawki opłaty za pojemnik. 
/zał nr 17/ – Głosowanie nad przyjęciem uchwały. 
 

 

 

Ad. 10.  Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia 
międzygminnego w przedmiocie powierzenia Miastu Poznań przez Miasto Luboń zadania 
publicznego polegającego na zagospodarowaniu niesegregowanych (zmieszanych) 
odpadów komunalnych pochodzących z terenu Lubonia, którego wykonanie nastąpi w 
Instalacji Termicznego Przekształcania Odpadów Komunalnych w Poznaniu przedstawił 
Zastępca Burmistrza, Michał Popławski.: 

W związku z wystąpieniem Miasta Poznania ze struktur Związku Międzygminnego "Gospodarka 
Odpadami Aglomeracji Poznańskiej" ze skutkiem na dzień 31 grudnia 2021 r. oraz z uwagi na 
rezygnację dotychczasowego członka ZM GOAP – Gminy Buk z dostarczania odpadów od 
stycznia 2022 r. do zagospodarowania w Instalacji Termicznego Przekształcania Odpadów 
Komunalnych w Poznaniu pojawiła się konieczność uzupełnienia strumienia niesegregowanych 
(zmieszanych) odpadów komunalnych o kodzie 20 03 01 kierowanych do zagospodarowania w 
Instalacji. W związku z powyższym pojawiła się możliwość, by strumień został uzupełniony 
odpadami zmieszanymi pochodzącymi z terenu Miasta Luboń. Ze względu na preferencyjne 
warunki współpracy podjęcie przedmiotowej uchwały uważa się za zasadne.  
 

Jak zostało powiedziane wcześniej jest to zasługa Pani Burmistrz i wymierna korzyść dla 
Mieszkańców Lubonia, którzy będą mniej płacić za odpady. 
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Projekt uchwały opiniowały trzy (3) Komisje Rady: Organizacyjno-Prawna, Budżetu i Finansów, 
Ochrony Środowiska. Wszystkie wydały opinie pozytywne. 

 

Dyskusji nie było. 

 

 

W związku z powyższym Przewodnicząca Rady, Teresa Zygmanowska zarządziła 
głosowanie nad przyjęciem uchwały. 
 

1 Anna Bernaciak za 

2 Łukasz Budzyński za 

3 Katarzyna Ekwińska za 

4 Hieronim Gawelski za 

5 Piotr Izydorski za 

6 Iwona Kaczmarek za 

7 Magdalena Kleczewska za 

8 Paweł Krzyżostaniak za 

9 Beata Łakomy za 

10 Monika Nawrot  za 

11 Małgorzata Nyćkowiak za 

12 Andrzej Okupniak za 

13 Marek Samulczyk za 

14 Michał Szwacki za 

15 Bogdan Tarasiewicz za 

16 Karolina Wilczyńska- Kąkol za 

17 Artur Wiśniewski za 

18 Paweł Wolniewicz za 

19 Magdalena Woźniak za 

20 Elżbieta Zapłata-Szwedziak za 

21 Teresa Zygmanowska za 

 
Głosowało 21 radnych  
Za przyjęciem uchwały głosowało 21 radnych,   przeciw 0 radnych,   wstrzymało się od głosu 0 
radnych. Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 

/zał nr 18/ –   UCHWAŁA NR XXXIX/300/2021 RADY MIASTA LUBOŃ  
z dnia 25 listopada 2021 r. w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia 
międzygminnego w przedmiocie powierzenia Miastu Poznań przez Miasto Luboń zadania 
publicznego polegającego na zagospodarowaniu niesegregowanych (zmieszanych) 
odpadów komunalnych pochodzących z terenu Lubonia, którego wykonanie nastąpi w 
Instalacji Termicznego Przekształcania Odpadów Komunalnych w Poznaniu. 
/zał nr 19/ – Głosowanie nad przyjęciem uchwały. 
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Ad.11. Projekt uchwały w sprawie  uchwalenia Programu Współpracy Miasta Luboń z 
organizacjami pozarządowymi i innymi podmiotami na rok 2022 przedstawiła Zastępca 
Burmistrza, Dorota Franek.: 
Zgodnie z ustawą o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie zachodziła konieczność 
podjęcia uchwały w sprawie Programu współpracy Miasta Luboń z organizacjami pozarządowymi. 
Przedłożony pod obrady Rady Program współpracy Miasta Luboń z organizacjami pozarządowymi 
został przygotowany w procesie konsultacji społecznych z organizacjami pozarządowymi.  
Program ma na celu lepsze wykonywanie zadań Miasta Luboń poprzez możliwie pełne 
wykorzystanie potencjału organizacji pozarządowych, zwiększenie skuteczności i efektywności 
działań związanych z realizacją zadań publicznych i dalszy wzrost partycypacji społecznej w 
rozwiązywaniu problemów lokalnych.  
Program określa cele, zasady i formy współpracy Miasta Luboń z organizacjami pozarządowymi. 
Jednocześnie wskazuje zakres przedmiotowy współpracy, publiczne zadania priorytetowe. 
 
Projekt uchwały opiniowały dwie (2) Komisje Rady: Organizacyjno-Prawna, Sfery Społecznej. Obie 
wydały opinie pozytywne. 

 

Dyskusji nie było. 

 

W związku z powyższym Przewodnicząca Rady, Teresa Zygmanowska zarządziła 
głosowanie nad przyjęciem uchwały. 
 

1 Anna Bernaciak za 

2 Łukasz Budzyński za 

3 Katarzyna Ekwińska za 

4 Hieronim Gawelski za 

5 Piotr Izydorski za 

6 Iwona Kaczmarek za 

7 Magdalena Kleczewska za 

8 Paweł Krzyżostaniak za 

9 Beata Łakomy za 

10 Monika Nawrot  za 

11 Małgorzata Nyćkowiak za 

12 Andrzej Okupniak za 

13 Marek Samulczyk za 

14 Michał Szwacki za 

15 Bogdan Tarasiewicz za 

16 Karolina Wilczyńska- Kąkol za 

17 Artur Wiśniewski za 

18 Paweł Wolniewicz za 

19 Magdalena Woźniak za 

20 Elżbieta Zapłata-Szwedziak za 

21 Teresa Zygmanowska za 

 
Głosowało 21 radnych  
Za przyjęciem uchwały głosowało 21 radnych,   przeciw 0 radnych,   wstrzymało się od głosu 0 
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radnych. Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 

/zał nr 20/ –   UCHWAŁA NR XXXIX/301/2021 RADY MIASTA LUBOŃ  
z dnia 25 listopada 2021 r.  w sprawie uchwalenia Programu Współpracy Miasta Luboń z 
organizacjami pozarządowymi i innymi podmiotami na 2022 rok. 
/zał nr 21/ – Głosowanie nad przyjęciem uchwały. 
 

 
 
Ad. 12. Projekt uchwały w sprawie zatwierdzenie planu pracy Komisji Rewizyjnej na 2022r. 
przedstawił i omówił przewodniczący Komisji, pan Łukasz Budzyński.: 

Zasady i tryb działania komisji rewizyjnej określa statut gminy (art. 18a ustawy o samorządzie 
gminnym). Zgodnie z §101 ust. 1 Statutu Miasta Luboń Komisja Rewizyjna przedkłada Radzie do 
zatwierdzenia plan pracy na kolejny rok w terminie do dnia 30 listopada każdego roku.  
Plan przedłożony Radzie zawiera terminy kontroli i rodzaj jednostek, które zostaną poddane 
kontroli całościowej w roku 2022, co spełnia wymóg §101 ust. 2 Statutu Miasta Luboń.  
Dlatego wnosi się o zatwierdzenie przez Radę ustalonego planu pracy Komisji Rewizyjnej, na 
postawie którego w ustalonym zakresie przeprowadzane będą kontrole kompleksowe w roku 
2022. 

 

Projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię Komisji Organizacyjno-Prawnej. 

Autopoprawką, na wniosek radnego Marka Samulczyka zmieniono w nazwie zadania 
przewidzianego na styczeń 2022 - zdanie Wzgórze Papieskie na Park Papieski, tj. Badanie 
zakresu rzeczowego i finansowego realizacji inwestycji w związku z zagospodarowaniem Parku 
Papieskiego w 2021.  
Zgodnie z uchwałą Rady Miasta Luboń jest to Park Papieski, nie Wzgórze. 
 
Dyskusji nie było. 
 
W związku z powyższym Przewodnicząca Rady, Teresa Zygmanowska zarządziła 
głosowanie nad przyjęciem uchwały. 
 

1 Anna Bernaciak za 

2 Łukasz Budzyński za 

3 Katarzyna Ekwińska za 

4 Hieronim Gawelski za 

5 Piotr Izydorski za 

6 Iwona Kaczmarek za 

7 Magdalena Kleczewska za 

8 Paweł Krzyżostaniak za 

9 Beata Łakomy za 

10 Monika Nawrot  za 

11 Małgorzata Nyćkowiak za 

12 Andrzej Okupniak za 

13 Marek Samulczyk za 

14 Michał Szwacki za 

15 Bogdan Tarasiewicz za 
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16 Karolina Wilczyńska- Kąkol za 

17 Artur Wiśniewski za 

18 Paweł Wolniewicz za 

19 Magdalena Woźniak za 

20 Elżbieta Zapłata-Szwedziak za 

21 Teresa Zygmanowska za 

 
Głosowało 21 radnych  
Za przyjęciem uchwały głosowało 21 radnych,   przeciw 0 radnych,   wstrzymało się od głosu 0 
radnych. Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 

/zał nr 22/ –   UCHWAŁA NR XXXIX/302/2021 RADY MIASTA LUBOŃ z dnia 25 listopada 
2021r.  w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej na rok 2022. 
/zał nr 23/ – Głosowanie nad przyjęciem uchwały. 
 

 
 
Ad. 13.  Projekt uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy Lawendowa w Luboniu przedstawił 
Zastępca Burmistrza, Michał Popławski.:           

Zgodnie z ustawą o samorządzie gminnym Rada Miasta podejmuje uchwały w sprawie nazw ulic. 
Nadanie nazwy ulicy przyczyni się do ustalania numerów porządkowych nieruchomości 
przeznaczonych pod zabudowę. Przedmiotowa nieruchomość objęta jest miejscowym planem 
zagospodarowania przestrzennego Miasta Luboń i przeznaczona jest pod układ komunikacyjny 12 
KDD i 13 KDD. W dniu 25 października 2021 roku na posiedzeniu Komisji Komunalnej wybrano 
nazwę Lawendowa. Przyjęcie nazwy ulicy spowoduje konieczność oznakowania nazwy ulicy, 
ponieważ do zadań gminy należy umieszczanie i utrzymywanie w należytym stanie tabliczek z 
nazwami ulic i placów w miastach. Koszt zamówienia jednej tabliczki nie powinien przekroczyć 
500zł. 
 
Oprócz Komisji Komunalnej, która zadecydowała o nadaniu ulicy nazwy „Lawendowa” projekt 
uchwały opiniowała Komisja Organizacyjno-Prawna, która wydała opinię pozytywną. 
 
Dyskusji nie było. 
 
W związku z powyższym Przewodnicząca Rady, Teresa Zygmanowska zarządziła 
głosowanie nad przyjęciem uchwały. 
 

1 Anna Bernaciak za 

2 Łukasz Budzyński za 

3 Katarzyna Ekwińska za 

4 Hieronim Gawelski za 

5 Piotr Izydorski za 

6 Iwona Kaczmarek za 

7 Magdalena Kleczewska za 

8 Paweł Krzyżostaniak za 

9 Beata Łakomy za 

10 Monika Nawrot  za 

11 Małgorzata Nyćkowiak za 
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12 Andrzej Okupniak za 

13 Marek Samulczyk za 

14 Michał Szwacki za 

15 Bogdan Tarasiewicz za 

16 Karolina Wilczyńska- Kąkol za 

17 Artur Wiśniewski za 

18 Paweł Wolniewicz za 

19 Magdalena Woźniak za 

20 Elżbieta Zapłata-Szwedziak za 

21 Teresa Zygmanowska za 

 
Głosowało 21 radnych  
Za przyjęciem uchwały głosowało 21 radnych,   przeciw 0 radnych,   wstrzymało się od głosu 0 
radnych. Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 

/zał nr 24/ –   UCHWAŁA NR XXXIX/303/2021 RADY MIASTA LUBOŃ  
z dnia 25 listopada 2021 r. w sprawie nadania nazwy ulicy Lawendowa w Luboniu. 
/zał nr 25/ – Głosowanie nad przyjęciem uchwały. 
 

 
 
 
 
 
Ad. 14.  Projekt uchwały zmieniający uchwałę w sprawie powołania Młodzieżowej Rady 
Miasta Luboń i nadania jej statutu przedstawiła Zastępca Burmistrza, Dorota Franek.: 

W ordynacji wyborczej stanowiącej załącznik do Statutu Młodzieżowej Rady Miasta wprowadzonej 
jako załącznik do Uchwały nr XXIV/168/2016  RADY MIASTA LUBOŃ z dnia 27 października 
2016r. konieczna była zmiana zapisu dotycząca sposobu głosowania. Ordynacja dopuszczała 
jedynie głosowanie drogą elektroniczną, poprzez specjalną platformę. Aktualnie koszt zakupu i 
obsługa platformy jest zbyt wysoka i dlatego w uchwale zmieniającej, wprowadzono zapis 
umożliwiający przeprowadzenie głosowania osobistego w lokalach wyborczych.  
Do statutu wprowadzono również zmiany dostosowujące uchwałę do wymogów Ustawy z dnia 20 
kwietnia 2021 roku o zmianie ustawy o samorządzie gminnym, ustawy o samorządzie 
powiatowym, ustawy o samorządzie województwa oraz ustawy o działalności pożytku publicznego 
i wolontariacie. 
 
Projekt uchwały opiniowały dwie (2) Komisje Rady: Organizacyjno-Prawna, Sfery Społecznej. Obie 
wydały opinie pozytywne. 

 
Dyskusji nie było. 
 
W związku z powyższym Przewodnicząca Rady, Teresa Zygmanowska zarządziła 
głosowanie nad przyjęciem uchwały. 
 

1 Anna Bernaciak za 

2 Łukasz Budzyński za 

3 Katarzyna Ekwińska za 

4 Hieronim Gawelski za 
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5 Piotr Izydorski za 

6 Iwona Kaczmarek za 

7 Magdalena Kleczewska za 

8 Paweł Krzyżostaniak za 

9 Beata Łakomy za 

10 Monika Nawrot  za 

11 Małgorzata Nyćkowiak za 

12 Andrzej Okupniak za 

13 Marek Samulczyk za 

14 Michał Szwacki za 

15 Bogdan Tarasiewicz za 

16 Karolina Wilczyńska- Kąkol za 

17 Artur Wiśniewski za 

18 Paweł Wolniewicz za 

19 Magdalena Woźniak za 

20 Elżbieta Zapłata-Szwedziak za 

21 Teresa Zygmanowska za 

 
Głosowało 21 radnych  
Za przyjęciem uchwały głosowało 21 radnych,   przeciw 0 radnych,   wstrzymało się od głosu 0 
radnych. Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 

/zał nr 26/ –   UCHWAŁA NR XXXIX/304/2021 RADY MIASTA LUBOŃ z dnia 25 listopada 
2021r.  zmieniająca uchwałę w sprawie powołania Młodzieżowej Rady Miasta Luboń i 
nadania jej statutu. 
/zał nr 27/ – Głosowanie nad przyjęciem uchwały. 
 

 
 
Ad. 15.  Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie od Krajowego 
Ośrodka Wsparcia Rolnictwa przez Miasto Luboń nieruchomości gruntowej stanowiącej 
działki nr 6/6, 3/7 i 4/6, położone w Luboniu, przy ul. Buczka przedstawił zastępca 
Burmistrza, Michał Popławski.:            

Nieruchomości położone w Luboniu, oznaczone w ewidencji gruntów i budynków jako działki nr 
6/6, 3/7 i 4/6 z arkusza mapy 5, obręb Lasek stanowią własność Krajowego Ośrodka Wsparcia 
Rolnictwa – Skarb Państwa.  
Zgodnie z miejscowym planem zagospodarowania przestrzennego „Żabikowo Centrum – 
Południe” zatw. uchwałą nr VIII/40/2011 Rady Miasta Luboń z dnia 17 marca 2011r. działka nr 3/7 
oznaczona jest na rysunku planu symbolem 20KD-D jako teren drogi publicznej – droga klasy 
dojazdowej. Natomiast działki nr 4/6 i 6/6 zgodnie z miejscowym planem zagospodarowania 
przestrzennego „Żabikowo Centrum-Południe" częściowo oznaczone są symbolem 20KD-D jako 
teren drogi publicznej – droga klasy dojazdowej, a częściowo zgodnie z miejscowym planem 
zagospodarowania przestrzennego „Lasek Północ” zatw. uchwałą nr XXXIX/203/2001r. Rady 
Miasta Luboń z dnia 25 października 2001r. oznaczone są symbolem 4KD – ulice dojazdowe.  
Zgodnie z art. 24 ust. 5c ustawy z dnia 19 października 1991r. o gospodarowaniu 
nieruchomościami rolnymi Skarbu Państwa nieruchomości wchodzące w skład Zasobu, zajęte pod 
drogi gminne, […] oraz grunty przeznaczone na te cele w miejscowym planie zagospodarowania 
przestrzennego, […] Krajowy Ośrodek może, w drodze umowy, nieodpłatnie przekazać na 
własność jednostce samorządu terytorialnego.  
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Pismem z dnia 15 września 2021r. Burmistrz Miasta Luboń wystąpił do Krajowego Ośrodka 
Wsparcia Rolnictwa Oddział Terenowy w Poznaniu o nieodpłatne przekazanie na rzecz Miasta 
Luboń działek nr 6/6, 3/7 i 4/6.  
Zgodnie z otrzymanym pismem z KOWR, w celu dalszego procedowania nieodpłatnego 
przekazania przedmiotowych nieruchomości, niezbędne jest podjęcie przez Radę Miasta Luboń 
niniejszej uchwały. 

 

Projekt uchwały opiniowały trzy (3) Komisje Rady: Organizacyjno-Prawna, Budżetu i Finansów, 
Komunalna. Wszystkie wydały opinie pozytywne. 

 

Dyskusja: 

Radna Monika Nawrot już na Komisjach pytała, czy dużo jeszcze mamy takich nieruchomości 
położonych pod drogami lub pod innymi terenami przeznaczonymi na cele publiczne, należących 
do Krajowego Ośrodka Wsparcia Rolnictwa?. 

 

Zastępca Burmistrza, Michał Popławski powiedział, że informacja zostanie przekazana.  

 

3 grudnia 2021r. Radna Monika Nawrot otrzymała odpowiedź drogą elektroniczną.  
W nawiązaniu do prośby Radnej, przekazane zostały dwa załączniki z zestawieniem 
nieruchomości KOWRu w Luboniu.  
 
Więcej głosów w dyskusji nie było. 
 
W związku z powyższym Przewodnicząca Rady, Teresa Zygmanowska zarządziła 
głosowanie nad przyjęciem uchwały. 
 

1 Anna Bernaciak za 

2 Łukasz Budzyński za 

3 Katarzyna Ekwińska za 

4 Hieronim Gawelski za 

5 Piotr Izydorski za 

6 Iwona Kaczmarek za 

7 Magdalena Kleczewska za 

8 Paweł Krzyżostaniak za 

9 Beata Łakomy za 

10 Monika Nawrot  za 

11 Małgorzata Nyćkowiak za 

12 Andrzej Okupniak za 

13 Marek Samulczyk za 

14 Michał Szwacki za 

15 Bogdan Tarasiewicz za 

16 Karolina Wilczyńska- Kąkol za 

17 Artur Wiśniewski za 

18 Paweł Wolniewicz za 
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19 Magdalena Woźniak za 

20 Elżbieta Zapłata-Szwedziak za 

21 Teresa Zygmanowska za 

 
Głosowało 21 radnych  
Za przyjęciem uchwały głosowało 21 radnych,   przeciw 0 radnych,   wstrzymało się od głosu 0 
radnych. Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 

/zał nr 28/ –   UCHWAŁA NR XXXIX/305/2021 RADY MIASTA LUBOŃ  
z dnia 25 listopada 2021 r.  w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie od 
Krajowego Ośrodka Wsparcia Rolnictwa przez Miasto Luboń nieruchomości gruntowej 
stanowiącej działki nr 6/6, 3/7 i 4/6, położone w Luboniu, przy ul. Buczka. 
/zał nr 29/ – Głosowanie nad przyjęciem uchwały. 
 
 

 

Ad. 16.  Projekt uchwały w sprawie określenia zasad udzielania dotacji na prace 
konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru 
zabytków lub znajdujących się w gminnej ewidencji zabytków, położonych w mieście Luboń 
przedstawił Zastępca Burmistrza, Michał Popławski.: 

Przepisy ustawy z dnia 23 lipca 2003 roku o ochronie zabytków i opiece nad zabytkami 
wprowadziły możliwość określenia przez Radę Miasta Luboń zasad i trybu udzielania dotacji na 
prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytkach wpisanych do 
rejestru zabytków lub znajdujących się w gminnej ewidencji zabytków. 
Powyższa konieczność wynika ponadto z potrzeby zapewnienia przez Miasto Luboń właściwej i 
skutecznej ochrony konserwatorskiej zabytków, będących świadectwem historii naszego miasta. Z 
uwagi na powyższe, celowym jest przyjęcie proponowanej uchwały. 
Projekt niniejszej uchwały został przesłany do Prezesa Urzędu Ochrony Konkurencji i 
Konsumentów i uzyskał opinię pozytywną.  

 

Projekt uchwały opiniowały trzy (3) Komisje Rady: Organizacyjno-Prawna, Budżetu i Finansów, 
Komunalna. Wszystkie wydały opinie pozytywne. 

 

 

Dyskusji nie było. 

 

W związku z powyższym Przewodnicząca Rady, Teresa Zygmanowska zarządziła 
głosowanie nad przyjęciem uchwały. 
 

1 Anna Bernaciak za 

2 Łukasz Budzyński za 

3 Katarzyna Ekwińska za 

4 Hieronim Gawelski za 

5 Piotr Izydorski za 

6 Iwona Kaczmarek za 

7 Magdalena Kleczewska za 
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8 Paweł Krzyżostaniak za 

9 Beata Łakomy za 

10 Monika Nawrot  za 

11 Małgorzata Nyćkowiak za 

12 Andrzej Okupniak za 

13 Marek Samulczyk za 

14 Michał Szwacki za 

15 Bogdan Tarasiewicz za 

16 Karolina Wilczyńska- Kąkol za 

17 Artur Wiśniewski za 

18 Paweł Wolniewicz za 

19 Magdalena Woźniak za 

20 Elżbieta Zapłata-Szwedziak za 

21 Teresa Zygmanowska za 

 
Głosowało 21 radnych  
Za przyjęciem uchwały głosowało 21 radnych,   przeciw 0 radnych,   wstrzymało się od głosu 0 
radnych. Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 

/zał nr 30/ –   UCHWAŁA NR XXXIX/306/2021 RADY MIASTA LUBOŃ  
z dnia 25 listopada 2021 r.  w sprawie określenia zasad udzielania dotacji na prace 
konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru 
zabytków lub znajdujących się w gminnej ewidencji zabytków, położonych w mieście 
Luboń. 
 
/zał nr 31/ – Głosowanie nad przyjęciem uchwały. 
 
 

 

Ad. 17.  Projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej Miasta Luboń na 2021 rok 
przedstawił Skarbnik Miasta, Mirosław Stromczyński.: 
 
Dochody budżetu zwiększono o kwotę 4.834.926,85 zł do kwoty 171.438.036,29 zł. 
Wydatki budżetu zwiększono o kwotę 4.834.926,85 do kwoty 183.834.740,38 zł. 
Wszystkie zmiany zostały szczegółowo omówione. 
 
Projekt uchwały opiniowały trzy (3) Komisje Rady: Organizacyjno-Prawna, Budżetu i Finansów, 
Komunalna. Wszystkie wydały opinie pozytywne. 

 

Dyskusja: 

Radna Marek Samulczyk zapytał, kto wnioskował o dokapitalizowanie Spółek Miasta?. 

 

Burmistrz Miasta, Małgorzata Machalska odpowiedziała, że Spółki, zgodnie z zawartymi 
porozumieniami. 
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Radna Marek Samulczyk zapytał Skarbnika Miasta, czy  mógłby zamieścić, od początku 
wszystkie sprawy związane z przekazaniem środków w porozumieniu, jakie były przekazane 
Spółce Losir?. Mamy przekazane przez pana prezesa na przykład dokapitalizowanie spółki i 
wiemy ile te dokładnie wynosiły w  poszczególnych latach. Może warto też, żeby radni zobaczyli, 
jak było z tym porozumieniem i na przyszłość nie będzie pytań?.  

 

Skarbnik Miasta, Mirosław Stromczyński powiedział, że takie zestawienie począwszy od roku 
2014 sporządzi i przekaże radnym. 

 
Radna Monika Nawrot zapytała, czy Spółka Losir odzyskuje VAT?. 
 
Pan Michał Kosińki: Jeśli jest taka możliwość. Inwestycje bowiem są realizowane przez Miasto, 
nie Spółkę. 
 
Radna Iwona Kaczmarek przypomniała, jak Prezes Losir 17 grudnia 2020r. kładł głowę, że nie 
wystąpi o dokapitalizowanie Spółki. 
 
 
Na tym dyskusję zakończono. 
 
 
W związku z powyższym Przewodnicząca Rady, Teresa Zygmanowska zarządziła 
głosowanie nad przyjęciem uchwały. 
 

1 Anna Bernaciak za 

2 Łukasz Budzyński za 

3 Katarzyna Ekwińska za 

4 Hieronim Gawelski za 

5 Piotr Izydorski za 

6 
Iwona Kaczmarek wstrzymała się od 
głosu 

7 Magdalena Kleczewska za 

8 Paweł Krzyżostaniak za 

9 Beata Łakomy wstrzymała się od głosu 

10 Monika Nawrot  wstrzymała się od głosu 

11 
Małgorzata Nyćkowiak wstrzymała się 
od głosu 

12 Andrzej Okupniak za 

13 
Marek Samulczyk wstrzymał się od 
głosu 

14 Michał Szwacki za 

15 Bogdan Tarasiewicz za 

16 Karolina Wilczyńska- Kąkol za 

17 Artur Wiśniewski wstrzymał się od głosu 

18 Paweł Wolniewicz za 

19 Magdalena Woźniak za 

20 
Elżbieta Zapłata-Szwedziak wstrzymała 
się od głosu 
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21 Teresa Zygmanowska za 

 
Głosowało 21 radnych  
Za przyjęciem uchwały głosowało 14 radnych,   przeciw 0 radnych,   wstrzymało się od głosu 7 
radnych. Uchwała została podjęta. 
 

/zał nr 32/ –   UCHWAŁA NR XXXIX/307/2021 RADY MIASTA LUBOŃ  z dnia 25 listopada 
2021 r.  w sprawie zmiany uchwały budżetowej Miasta Luboń na 2021 rok. 
/zał nr 33/ – Głosowanie nad przyjęciem uchwały. 
 
 
 
Ad.18. Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Luboń 
na lata 2021-2036 przedstawił Skarbnik Miasta, Mirosław Stromczyński.: 
Dokonano zmian w celu dostosowania prognozy do zmian budżetu Miasta na rok 2021 oraz zmian 
w wykazie przedsięwzięć wieloletnich. 
 
Projekt uchwały opiniowały trzy (3) Komisje Rady: Organizacyjno-Prawna, Budżetu i Finansów, 
Komunalna. Wszystkie wydały opinie pozytywne. 

 
Dyskusji nie było. 
W związku z powyższym Przewodnicząca Rady, Teresa Zygmanowska zarządziła 
głosowanie nad przyjęciem uchwały. 
 

1 Anna Bernaciak za 

2 Łukasz Budzyński za 

3 Katarzyna Ekwińska za 

4 Hieronim Gawelski za 

5 Piotr Izydorski za 

6 
Iwona Kaczmarek wstrzymała się od 
głosu 

7 Magdalena Kleczewska za 

8 Paweł Krzyżostaniak za 

9 Beata Łakomy wstrzymała się od głosu 

10 Monika Nawrot  wstrzymała się od głosu 

11 
Małgorzata Nyćkowiak wstrzymała się 
od głosu 

12 Andrzej Okupniak za 

13 
Marek Samulczyk wstrzymał się od 
głosu 

14 Michał Szwacki za 

15 Bogdan Tarasiewicz za 

16 Karolina Wilczyńska- Kąkol za 

17 Artur Wiśniewski wstrzymał się od głosu 

18 Paweł Wolniewicz za 

19 Magdalena Woźniak za 

20 
Elżbieta Zapłata-Szwedziak wstrzymała 
się od głosu 
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21 Teresa Zygmanowska za 

 
Głosowało 21 radnych  
Za przyjęciem uchwały głosowało 14 radnych,   przeciw 0 radnych,   wstrzymało się od głosu 7 
radnych. Uchwała została podjęta. 
 

/zał nr 34/ –   UCHWAŁA NR XXXIX/308/2021 RADY MIASTA LUBOŃ  
z dnia 25 listopada 2021 r.  w sprawie zmiany uchwały nr XXVIII/217/2020 Rady Miasta 
Luboń z dnia 17 grudnia 2020 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Miasta Luboń na lata 2021-2036 
/zał nr 35/ – Głosowanie nad przyjęciem uchwały. 
 
 
  
Ad.19. Analizy oświadczeń majątkowych dokonała Przewodnicząca Rady Miasta Luboń, 
Teresa Zygmanowska: 

2 listopada wpłynęła do Biura Rady informacja Burmistrz Miasta Luboń  o wynikach analizy 
oświadczeń majątkowych dokonanych przez: 

Naczelnika Urzędu Skarbowego Poznań Grunwald 

Naczelnika Pierwszego Urzędu Skarbowego w Poznaniu 

Naczelnika Urzędu Skarbowego Poznań Jeżyce 

Naczelnika Urzędu Skarbowego Poznań Winogrady 

Naczelnika Urzędu Skarbowego Poznań Wilda 

Do końca października do Urzędu nie wpłynęły analizy dokonane przez  Naczelnika Urzędu 
Skarbowego we Wrześni. 

Omawiana grupa liczy 22 osoby: w tym 6 pracowników Urzędu Miasta, 1 pracownik Miejskiego 
Ośrodka Pomocy Społecznej, 3 osoby zarządzające miejskimi spółkami i 12 kierowników 
jednostek organizacyjnych Miasta. 

Oświadczenia złożyły wszystkie osoby. 

Wszystkie oświadczenia zostały złożone w terminie. 

Ustalono nieprawidłowości w oświadczeniach 2 osób. 

Osoby te zostały poinformowane o zauważonych błędach i zobowiązane do przedłożenia korekty 
oświadczenia. 

Ponadto zostało złożone oświadczenie majątkowe osoby pełniącej obowiązki kierownika 
Dziennego Domu „Senior-Wigor” w wyniku dokonanej analizy tego oświadczenia nie stwierdzono 
nieprawidłowości. 

Do biura Rady wpłynęło także  pismo informujące o wynikach analizy oświadczeń majątkowych 
Burmistrz Miasta Luboń, i Przewodniczącej Rady Miasta i  radnych Rady Miasta Luboń.  

Analiza danych zawartych w oświadczeniach złożonych przez burmistrz miasta, przewodniczącą 
rady oraz 19 radnych nie wykazała nieprawidłowości. 

 Analiza oświadczenia jednego radnego wykazała uchybienia formalne. Osoba ta złożyła już 
korektę oświadczenia. 

 

Ad.20. /zał nr 36/ – Informacja Przewodniczącej Rady Miasta Luboń o działaniach 
podejmowanych w okresie międzysesyjnym. 
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Ad.21. /zał nr 37/ – Sprawozdanie  Burmistrz Miasta Luboń o działaniach podejmowanych  
w okresie międzysesyjnym oraz wykonania uchwał. 

 

Ad. 22. W wolnych głosach i wnioskach Przewodnicząca Rady Miasta, Teresa 
Zygmanowska poprosiła radnych o pomoc i włączenie się w przygotowanie Wigilii 
Miejskiej, która odbędzie się 12 grudnia 2021r. przy Placu Edmunda Bojanowskiego. 

 

Dalej poinformowała o sprawach bieżących, między innymi o pracach Komisji i terminie 
sesji Rady (budżetowej), którą wyznaczyła na dzień 16 grudnia 2021r. 

 

Ad. 23.  Przyjęcie protokołu  sesji nr XXXVIII/2021. 

Uwag do protokołu nie było. 

W związku z powyższym Przewodnicząca Rady, Teresa Zygmanowska zarządziła 
głosowanie nad przyjęciem protokołu nr XXXVIII/2021. 
 

1 Anna Bernaciak za 

2 Łukasz Budzyński za 

3 Katarzyna Ekwińska za 

4 Hieronim Gawelski za 

5 Piotr Izydorski za 

6 Iwona Kaczmarek za 

7 Magdalena Kleczewska za 

8 Paweł Krzyżostaniak za 

9 Beata Łakomy za 

10 Monika Nawrot  za 

11 Małgorzata Nyćkowiak za 

12 Andrzej Okupniak za 

13 Marek Samulczyk za 

14 Michał Szwacki za 

15 Bogdan Tarasiewicz za 

16 Karolina Wilczyńska- Kąkol za 

17 Artur Wiśniewski za 

18 Paweł Wolniewicz za 

19 Magdalena Woźniak za 

20 Elżbieta Zapłata-Szwedziak za 

21 Teresa Zygmanowska za 

 
Głosowało 21 radnych  
Za przyjęciem protokołu głosowało 21 radnych,   przeciw 0 radnych,   wstrzymało się od głosu 0 
radnych. Protokół został przyjęty jednogłośnie. 
 
 

Ad. 24. Przewodnicząca Rady, Teresa Zygmanowska zakończyła obrady XXXIX sesji 



31 

 

Rady Miasta Luboń o godz. 21:26. 
 
 
Załączniki: 
 
/zał. nr 1/ –Porządek obrad. 

 

/zał. nr 2/ – Lista obecności. 

 

/zał. nr 3/ - Sprawozdanie z działalności LOSiR Sp. z o.o. za rok 2020. 

 

/zał. nr 4/ - Sprawozdanie z działalności Kom-Lub Sp. z o.o. za rok 2020 

 

/zał. nr 5/ - Sprawozdanie z działalności Przedsiębiorstwa Transportowego Translub Sp. z 

o.o. za rok 2020 

 

/zał nr 6/ – UCHWAŁA NR XXXIX/294/2021 RADY MIASTA LUBOŃ z dnia 25 listopada 2021 r.  
w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie przez Burmistrza Miasta Luboń w trybie 
bezprzetargowym umowy najmu na okres do dwóch lat. 
 
/zał nr 7/ – Głosowanie nad przyjęciem uchwały. 
 
/zał nr 8/ – UCHWAŁA NR XXXIX/295/2021 RADY MIASTA LUBOŃ  
z dnia 25 listopada 2021 r. w sprawie ustalenia regulaminu korzystania ze skateparku 
zlokalizowanego w Luboniu w Parku Papieskim. 
 
/zał nr 9/ – Głosowanie nad przyjęciem uchwały. 
 
/zał nr 10/ –  UCHWAŁA NR XXXIX/296/2021 RADY MIASTA LUBOŃ  z dnia 25 listopada 
2021r.  w sprawie Programu Ochrony Środowiska dla Miasta Luboń na lata 2021-2030. 
 
/zał nr 11/ – Głosowanie nad przyjęciem uchwały. 
 
/zał nr 12/ –  UCHWAŁA NR XXXIX/297/2021 RADY MIASTA LUBOŃ  z dnia 25 listopada 2021 
r. w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego "Górny Lasek w rejonie 
ul. Sobieskiego 65" 
 
/zał nr 13/ – Głosowanie nad przyjęciem uchwały. 
 
/zał nr 14/ –   UCHWAŁA NR XXXIX/298/2021 RADY MIASTA LUBOŃ  
z dnia 25 listopada 2021 r.  zmieniająca uchwałę nr XIII/95/2019 Rady Miasta Luboń z dnia 26 
września 2019r. w sprawie: uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego „Za autostradą”. 
 
/zał nr 15/ – Głosowanie nad przyjęciem uchwały. 
 
/zał nr 16/ –   UCHWAŁA NR XXXIX/299/2021 RADY MIASTA LUBOŃ z dnia 25 listopada 
2021r.  zmieniająca uchwałę w sprawie metody ustalenia opłaty za gospodarowanie 
odpadami komunalnymi oraz ustalenia wysokości tej opłaty i stawki opłaty za pojemnik. 
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/zał nr 17/ – Głosowanie nad przyjęciem uchwały. 
 
/zał nr 18/ –   UCHWAŁA NR XXXIX/300/2021 RADY MIASTA LUBOŃ  
z dnia 25 listopada 2021 r. w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia 
międzygminnego w przedmiocie powierzenia Miastu Poznań przez Miasto Luboń zadania 
publicznego polegającego na zagospodarowaniu niesegregowanych (zmieszanych) 
odpadów komunalnych pochodzących z terenu Lubonia, którego wykonanie nastąpi w 
Instalacji Termicznego Przekształcania Odpadów Komunalnych w Poznaniu. 
 
/zał nr 19/ – Głosowanie nad przyjęciem uchwały. 
 
/zał nr 20/ –   UCHWAŁA NR XXXIX/301/2021 RADY MIASTA LUBOŃ  
z dnia 25 listopada 2021 r.  w sprawie uchwalenia Programu Współpracy Miasta Luboń z 
organizacjami pozarządowymi i innymi podmiotami na 2022 rok. 
 
/zał nr 21/ – Głosowanie nad przyjęciem uchwały. 
 
/zał nr 22/ –   UCHWAŁA NR XXXIX/302/2021 RADY MIASTA LUBOŃ z dnia 25 listopada 
2021r.  w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej na rok 2022. 
 
/zał nr 23/ – Głosowanie nad przyjęciem uchwały. 
 
/zał nr 24/ –   UCHWAŁA NR XXXIX/303/2021 RADY MIASTA LUBOŃ  
z dnia 25 listopada 2021 r. w sprawie nadania nazwy ulicy Lawendowa w Luboniu. 
 
/zał nr 25/ – Głosowanie nad przyjęciem uchwały. 
 
/zał nr 26/ –   UCHWAŁA NR XXXIX/304/2021 RADY MIASTA LUBOŃ z dnia 25 listopada 
2021r.  zmieniająca uchwałę w sprawie powołania Młodzieżowej Rady Miasta Luboń i 
nadania jej statutu. 
 
/zał nr 27/ – Głosowanie nad przyjęciem uchwały. 
 
/zał nr 28/ –   UCHWAŁA NR XXXIX/305/2021 RADY MIASTA LUBOŃ  
z dnia 25 listopada 2021 r.  w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie od 
Krajowego Ośrodka Wsparcia Rolnictwa przez Miasto Luboń nieruchomości gruntowej 
stanowiącej działki nr 6/6, 3/7 i 4/6, położone w Luboniu, przy ul. Buczka. 
 
/zał nr 29/ – Głosowanie nad przyjęciem uchwały. 
 
/zał nr 30/ –   UCHWAŁA NR XXXIX/306/2021 RADY MIASTA LUBOŃ  
z dnia 25 listopada 2021 r.  w sprawie określenia zasad udzielania dotacji na prace 
konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru 
zabytków lub znajdujących się w gminnej ewidencji zabytków, położonych w mieście 
Luboń. 
 
/zał nr 31/ – Głosowanie nad przyjęciem uchwały. 
 
/zał nr 32/ –   UCHWAŁA NR XXXIX/307/2021 RADY MIASTA LUBOŃ  z dnia 25 listopada 
2021 r.  w sprawie zmiany uchwały budżetowej Miasta Luboń na 2021 rok. 
 
/zał nr 33/ – Głosowanie nad przyjęciem uchwały. 
 
/zał nr 34/ –   UCHWAŁA NR XXXIX/308/2021 RADY MIASTA LUBOŃ  
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z dnia 25 listopada 2021 r.  w sprawie zmiany uchwały nr XXVIII/217/2020 Rady Miasta 
Luboń z dnia 17 grudnia 2020 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Miasta Luboń na lata 2021-2036 
 
/zał nr 35/ – Głosowanie nad przyjęciem uchwały. 
 
/zał nr 36/ – Informacja Przewodniczącej Rady Miasta Luboń o działaniach podejmowanych 
w okresie międzysesyjnym. 

 

Ad.21. /zał nr 37/ – Sprawozdanie  Burmistrz Miasta Luboń o działaniach podejmowanych  
w okresie międzysesyjnym oraz wykonania uchwał. 

 
 

 
 
 
 


